

Clarification on Proxy Form	إيضاح حول نموذج التوكيل
<p>Dear Esteemed Shareholders</p> <p>In light of the announcement published on the Tadawul website on this date, we would like to inform you that the proxy form is not available, as the Ordinary General Assembly 5th Meeting of Dar Al-Medical Equipment and Scientific Company will be held exclusively through modern technology (remotely).</p> <p>Therefore, there is no need to fill out the proxy form, as attendance will be remote and voting will be conducted electronically.</p> <p>We invite all shareholders of the SCIENTIFIC & MEDICAL EQUIPMENT HOUSE Co. to use remote electronic voting visa the website of Tadawulaty Service:</p> <p>www.tadawulaty.com.sa</p> <p>Therefore, we hope that shareholders will register for the Tadawulaty service, and voting will be available free of charge to all shareholders before the assembly date, within the legal timeframe.</p>	<p>السادة المساهمين الكرام</p> <p>في ضوء الإعلان المنشور على موقع تداول بتاريخه نود إشعاركم بأن نموذج التوكيل غير متاح وذلك نظراً لأنه سيتم الاكتفاء بعقد الجمعية العامة العادية الخامسة لشركة دار المعدات الطبية والعلمية عبر وسائل التقنية الحديثة (عن بُعد).</p> <p>عليه، فإنه لا توجد حاجة لتعبئة نموذج التوكيل، حيث إن الحضور سيكون عن بُعد والتصويت إلكترونياً.</p> <p>وعليه ندعو جميع مساهمي شركة دار المعدات الطبية والعلمية إلى استخدام التصويت الإلكتروني عن بعد وذلك عبر الموقع الإلكتروني الخاص بخدمة تداولاتي:</p> <p>www.tadawulaty.com.sa</p> <p>عليه نأمل من السادة المساهمين التسجيل في خدمة تداولاتي، وسوف يكون التصويت متاحاً مجاناً لجميع المساهمين قبل موعد الجمعية حسب المدة النظامية.</p>